

# MASSAGE

The massage is the best way to benefit from the properties of an essential oil, to wake up senses and to relax the body

## Massage Oil Mediterranean

Item Code: F66



The massage oils are blends of natural and vegetal oils used either for a stimulating, a relaxing or a revitalizing effect, to be abundantly applied on the skin.

### Directions for use

The Mediterranean oil is used pure for a body or facial massage. It may also be applied along with our Herbal Ball compress. Warm, the oil can also be drizzled on the forehead for a Shirodhara facial massage.

*L'huile méditerranéenne s'utilise pure pour réaliser un massage ou bien un modelage du visage. Elle peut également être associée à l'un de nos tampons de massage Herbal Ball. Tiède, elle peut aussi s'écouler sur le front telle les techniques du massage Shirodhara.*

### Main ingredients

Argan oil  
Grape seed oil  
Lemon, Bitter orange,  
Rosemary essential oils  
Vitamin E

PRESERVATIVE-FREE

### Packaging

Jerrican : 20L  
Flask : 500ml

### A vitaminized & tantalizing oil

Made from the finest ingredients, this high quality massage oil allows to benefit from the tonifying properties of citrus essential oils and from the nourishing properties of Argan oil. This Mediterranean massage oil is particularly well adapted to tonifying or citrus-based Spa treatments. Its citrus essential oil blend treatment gives a vitamin-filled fragrance that tantalises the senses.

### Une huile vitaminée & séduisante

*Composée uniquement à partir d'ingrédients sélectionnés avec soin, cette huile de massage de qualité permet de bénéficier des bienfaits tonifiants des huiles essentielles d'agrumes et des propriétés nourrissantes de l'huile d'argan. Cette huile est parfaite pour des soins de Spa tonifiants ou basés sur les agrumes. Le mélange d'huiles essentielles est un cocktail vitaminé qui réveille tous les sens.*



### Argan oil & citrus oils blend for a deep nourishing action

Thanks to a strong concentration in essential fatty acids, in polyphenols and in vitamin E, the argan oil promotes moisturizing, revitalizing and softness of the skin. Very nutritive for dry skin, this oil facilitates the skin repair, by fighting against free radicals. Rosemary essential oil is used in cosmetic products for its regenerating and softening properties. Lemon essential oil is used for its tonifying and draining properties. Bitter orange essential oil is popular for its and pleasant aroma and its refreshing properties. Grape seed oil brings an ideal level of moisturization to the skin.

### Huile d'Argan & mix d'agrumes pour une action nourrissante intense

*L'huile d'argan est un trésor naturel précieux qui hydrate, revitalise et adoucit la peau. Riche en vitamine E, en polyphénols et en acides gras essentiels (omégas 6, omégas 9), elle neutralise les radicaux libres et protège la peau contre les agressions externes. L'huile essentielle de romarin est utilisée pour ses propriétés régénérantes et adoucissantes. L'huile essentielle de citron est elle utilisée pour ses propriétés tonifiantes et drainantes. L'huile essentielle d'orange amère est une huile populaire pour son arôme agréable et ses propriétés rafraîchissantes. L'huile de pépins de raisin apporte une hydratation idéale à la peau.*



To optimize the massage effects, the complement use of the **Herbal Ball Morocco** (Citrus - Mint) is recommended.